
#LanguedocDay May 25, 2018

Participation Guide
Des Suggestions de Participation



#LanguedocDay May 25, 2018

What is #LanguedocDay? - *Qu'est-ce que le #LanguedocDay?*

#LanguedocDay is a social media campaign and live conversation to promote Languedoc AOC wines. Anyone can participate by sharing content and using the hashtag #LanguedocDay. In this way we generate tweets and impressions around Languedoc AOC wines and raise awareness of the category.

Le #LanguedocDay est une campagne qui vise à promouvoir les vins des AOC du Languedoc sur les médias sociaux. Tout le monde peut participer en postant du contenu en prenant soin d'y ajouter le hashtag #LanguedocDay. Cette campagne génère des posts et des tweets qui font du « bruit » autour des AOC du Languedoc et viennent sensibiliser le grand public à ces appellations.



#LanguedocDay May 25, 2018

How to Participate in #LanguedocDay - Comment participer au #LanguedocDay?

- Announce #LanguedocDay on your social media platforms one month in advance, and seed content to create awareness and anticipation
 - Use targeted advertising to increase awareness and encourage participation
 - Actively generate content and engage with everyone who uses the #LanguedocDay hashtag, on all platforms, on the appointed day (May 25, 2018)
-
- Annoncer #LanguedocDay sur vos plates-formes de médias sociaux un mois à l'avance, et la teneur en semences pour sensibiliser et d'anticipation
 - Utilisez la publicité ciblée pour accroître la sensibilisation et d'encourager la participation
 - Générer activement le contenu et de collaborer avec tous ceux qui utilisent le hashtag #LanguedocDay , sur toutes les plateformes , le jour fixé (mai 25, 2018)



#LanguedocDay May 25, 2018

Account Management:

COUNTRY	PLATFORM	AGENT
US	Twitter @LanguedocWines	Benson Marketing Group
US	Facebook /LanguedocWines	Benson Marketing Group
France	Twitter @VinsduLanguedoc	CIVL
France	Facebook /LesVinsAocDuLanguedoc	CIVL
France / International	Instagram @VinsduLanguedoc	CIVL/Benson Marketing Group

Visit us at LanguedocAdventure.com

Campaign supported by the
European Union Conseil Interprofessionnel
des Vins du Languedoc

